HuaDong Taiwanese SchoolSuzhou Campus



Spring 2015
English Drama
Performance

Date: Friday, May 8

Time: 9:30am~11:40am

Place: YangShan Auditorium

101

Snow White and Eleven Dwarves

白雪王子

Summary 劇情大意

Where is Snow White, where is Snow White? Have you seen Snow White? Everyone is looking for him? Will the jealous King kill Snow White? We will see...

白雪王子在哪裡?白雪王子在哪裡?你有看過他嗎?大家都在找他!! 連愛嫉妒的國王也在找白雪王子, 究竟發生了什麼事情呢? 102

The Octopus Queen

章魚皇后

Summary 劇情大意

There is an Octopus Queen who is not confident. When two fishermen are coming to catch her sea animal friends... What will happen next?? Will the Octopus Queen gain her confidence back?

章魚皇后是一位勇敢、堅強又可愛的皇后,但她卻一直看不見自己的優點,經常覺得自己醜陋。有一天來了兩位漁夫,抓起她與她的朋友,讓他們驚慌失措,到底章魚皇后又如何贏回她的自信呢?

201

The City Cats and
The City Mice

城市貓咪與老鼠

Summary 劇情大意

When the city mice move to Mrs. White's house, they eat whatever they like. Do they live happily ever after? No! There are many city cats live everywhere in the house. Oh, oh! What should they do? Are they safe anymore?

當城市老鼠搬進了白太太的房子,他們從此之後就高枕無憂,過著幸福快樂的日子嗎?事情才沒這麼簡單,白太太家中養了一群看起來很溫馴,實際上卻兇惡無比的貓咪,處處威脅著城市老鼠,想把他們趕走。老鼠們最後的下場會是什麼呢?

301

Aladdin, the magician and the bears

阿拉丁、魔法師和小熊

Summary 劇情大意

Once upon a time, there is a boy named Aladdin. One day, he finds a magic lamp and...... something happens. Genie jumps out from the lamp and he can do anything for Aladdin. However, the bad magician takes the lamp away from Aladdin. He decides to do something bad to the bears. Does he succeed?

從前,有個男孩名叫阿拉丁。有一天,他發現了一個神燈,要求神燈精靈幫助他尋找美麗的公主,但是邪惡的魔法師卻因此得到了神燈的力量,準備對四隻小熊施展魔法。小熊最後會勇敢逃出來嗎?邪惡魔法師的下場又會是什麼呢?

401

From Zero to Hero

湯姆和花木蘭歷險記

Summary 劇情大意

Tom is a naughty and playful boy. He likes to make fun of Aunt Polly, driving her crazy. One day, he finds a big book. A Chinese soldier, Mulan jumps out from this book. She has the same situation with Tom, always wants to be someone different. Does Tom find himself important in the end?

湯姆是一位調皮搗蛋的男孩,總是喜歡捉弄波麗阿姨,惹阿姨生氣。 有一次,他意外發現了一本中國的古書,一位中國武士花木蘭從書中 跳了出來,湯姆嚇了一跳。後來發 現花木蘭和湯姆的個性非常相似, 是個勇於做自己、善良正直的好孩 子。波麗阿姨會就此對湯姆改觀嗎? 501

The Mystery of Murder

謀殺之謎

Summary 劇情大意

The birthday girl, Amy and her mother were found dead in a hotel. Guess who is the suspects? The waiters, the chef or Amy's best friend? What is the story behind the murder? How does Sherlock Holmes know the killer?

名偵探福爾摩斯接到了一通來自華 生醫生的電話,發現案情並不單 純。在飯店意外死亡的壽星女孩和 媽媽被懷疑是他殺,而且凶手不只 一人?! 福爾摩斯要如何解開重重 的謎團,還原案件真相? 被害者背 後又藏著什麼樣的故事呢? 601

Lost In Translation

翻譯,行不行

Summary 劇情大意

Being a good communicator is not an easy thing especially when you try to get a car and the insurance. Do the two women get the car they want? Are they satisfied with the company's service? Can you still apply for the car insurance if the car has no tires?

在現代社會中,具備良好的溝通能力是非常重要的,但不是每個人的溝通方式都容易被理解。當你發現對方似乎不太能有效溝通的時候,你會怎麼做呢?是哈哈大笑,惱羞成怒,還是順水推舟,被牽著鼻子走?當顧客發現要買的產品不是他想要的,又會如何做出回應呢?